
فرماندار شمیرانات وضع پرونده های 
زمین خواری لواسانات و شمیرانات را تشریح کرد 

 وجود 150 هکتار
 زمین تصرف شده غیرمجاز

ایسنا| فرماندار ش��میرانات از وجود 150 هکتار 
زمین تصرف شده غیرمجاز خبر داد و گفت: »از این 
میزان 77 هکتار آزاد شده و برای مابقی آن هم احکام 

قضایی صادر و به زودی رفع تصرف می شوند.« 
 ع��زت الله خان محم��دی در توضی��ح بیش��تر 
پرونده های زمین خواری در ش��میرانات گفت: »در 
بخش ش��میرانات 100 مورد تصرف شناسایی و در 
43 مورد حکم قضایی صادر ش��ده است. این موارد 
پرونده هایی هستند که از س��ال 86 تا 92 در حوزه 
اراضی ملی و زیس��ت محیطی تش��کیل ش��ده  و با 
وجود صادر ش��دن حکم در 43 مورد، احکام توسط 
مسئولان وقت اجرایی نشده اند. درحال حاضر اجرای 
این احکام در فرمانداری شمیرانات آغاز شده است.« 
فرماندار ش��میرانات ادامه داد: »77 هکتار از اراضی 
تحت تصرف آزاد شده اند که تمام این عملیات در دو 
هفته اخیر توسط فرمانداری و دستگاه های اجرایی 
به انجام رس��یده اس��ت.« خان محمدی با اشاره به 
 وجود 150 هکتار زمین تصرف شده غیرمجاز گفت:
 » 77 هکت��ار آزاد ش��ده و برای مابقی ه��م احکام 
قضایی صادر شده که به زودی رفع تصرف خواهند 
شد. همچنین در این بخش 17 هکتار اراضی زراعی 
تغییر کاربری داده ش��ده بود که پس از صدور حکم 
رفع تصرف شده و به حالت زراعی بازگردانده شده اند. 
در این زمین ها برخی ساخت و سازهای انجام شده 
بود که به طور کامل تخریب شدند. حدود 60 مورد 
تخلفات ساختمانی هم در بخش لواسانات داشتیم 
که پس از صدور رأی کمیس��یون م��اده 99 احکام 
اجرا و ساختمان ها تخریب شدند.« به گفته فرماندار 
شمیرانات، پرونده تخلف در زمین های زراعی بخش 
لواسانات زیاد است که باید در برخی موارد احکام آنها 
اجرایی شود و در برخی دیگر تشریفات قانونی را طی 

کنند تا پس از صدور حکم به اجرا در بیایند.
خان محمدی از وجود 70 پرونده دیگر در دستگاه 
قضایی برای پیگیری خب��ر داد و گفت: »هنوز برای 
این پرونده ها حکمی صادر نش��ده، البته زمین های 
زراعی در کمیسیون ماده 90 بررسی می شود که در 
این خصوص هم تعدادی حکم صادر شده که درحال 
اجراست.« فرماندار ش��میرانات همچنین به صدور 
20 حکم رفع تصرف جدید دیگر در بخش لواسانات 
اش��اره کرد: »به زودی این زمین ه��ا نیز رفع تصرف 
می شوند. قطعا در مورد پرونده هایی که حکم صادر 
نشده، با توجه به همکاری و هماهنگی خوبی که با 
مقامات قضایی داریم، ان شاءالله احکام زودتر صادر و 

اجرایی خواهند شد.«

در اعتراض به اجرا نشدن قانون تعرفه گذاری 
خدمات پرستاری

 جمعی از پرستاران
 مقابل مجلس تجمع کردند

خانه ملت| جمعی از پرس��تاران صبح دیروز در 
مقابل مجلس شورای اس��امی تجمع کردند. این 
پرستاران نسبت به اجرا نشدن قانون تعرفه گذاری 
خدمات پرس��تاری که بیش از 7 سال از تصویب آن 
می گذرد، اعتراض داش��تند. آنها خواس��تار اجرای 
بی قید و شرط قانون تعرفه گذاری خدمات پرستاری 
مصوب سال1386 مجلس شورای اسامی هستند. 
یکی از معترضان با اشاره به افزایش تعرفه پزشکان 
گفت: مسئولان یک شبه قانون نظام پزشکی شهر 
کالیفرنی��ا را بدون توجه ب��ه مصوبه قانونی مجلس 
شورای اس��امی وضع و اجرایی کردند. او ادامه داد: 
متاس��فانه در کنار این مشکل پرس��تاران، ساعات 
کاری آنها از سوی بیمارستان بدون توجه به ضوابط 
افزایش داده ش��ده به طوری که پرستاران به صورت 
شبانه روزی سر کار هستند.  یکی از تجمع کنندگان 
با اشاره به مهاجرت پرستاران به کانادا، افزود:  علت 
این موضوع مزایا و حقوق بالا و جذب پرستاران ایرانی 
است بر این اس��اس تا زمانی که قانون تعرفه گذاری 
خدمات پرس��تاران اجرایی نشود ش��اهد این گونه 

مشکات خواهیم بود.

رئیس سازمان غذا و دارو: 

 عطاری ها تخلفات متعددی
 مرتکب می شوند

ش�هروند| تخلف عطاری ها دیگر یک داستان 
همیش��گی ش��ده، اتفاقی که مدام درحال رخداد 
است، هر چند دانش��گاه های علوم پزشکی بازرس 
دارند و هر کجا تخلفی ببینن��د برخورد می کنند، 
جریمه و تعطیل می کنند، حتی متخلفان به دادگاه 
تعزیرات هم معرفی می شوند، اما باز هم تخلف ها در 
این صنف وجود دارد. اینها را رئیس س��ازمان غذا و 
دارو در حاشیه س��ومین همایش ملی طای سبز 
می گوی��د و ادامه می دهد: »هرج��ا تخلف واضح و 
آشکار باشد، بی تردید دانشگاه های علوم پزشکی 
با این دس��ته از تخلف��ات برخورد می کنن��د.« به 
گزارش ایسنا، رس��ول دیناروند، در همین ارتباط 
به مش��کاتی که ب��رای راه ان��دازی داروخانه های 
گیاهی وجود دارد، اش��اره می کند.»برای راه اندازی 
این داروخانه ها، اختاف جدی میان کارشناس��ان 
و تصمیم گیرن��دگان وج��ود دارد. به همین دلیل 
نتوانسته ایم به جمع بندی برسیم تا به داروخانه های 
گیاهی مجوز بدهیم. بررسی های لازم به این منظور 
درحال انجام اس��ت.« دیناروند ب��ا تأکید بر این که 
بس��یاری از داروهای گیاهی تحت پوش��ش بیمه 
نیس��تند، ادامه می دهد: »البته تعداد زیادی از این 
فرآورده ها از لحاظ قیمت فشاری بر مصرف کننده 
نخواهند داش��ت. در تمام دنیا نیز سیاست بیمه ها 
متوجه حمایت از داروهای گرانقیمت، صعب العاج 

و... است.«

امید به درمان در دل 7 کودک قربانی مین

لطفا نگذارید حادثه »شین آباد« تکرار شود
  کودکان قربانی مین روستای نشکاش مریوان به »شهروند« آمدند
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الناز محمدی| »گَش��ین«، »آلا«، »خَب��ات«، »زانا«، 
»متی��ن«، »بهنوش« و »س��ینا« کودکانی اند که انفجار 
مین  سال گذشته، زندگیش��ان را عوض کرد. گشین 
که حالا به همراه پدرش برای درمان در بیمارس��تان 
نورافشار هال احمر به تهران آمده، در انفجار مین زیر 
درخت گردوی نزدیک خانه اش، مچ پای راستش را از 
دست داد. او می گوید هنوز بعد از مدت ها نمی تواند باور 
کند که یک پا ندارد و شب ها برای نوشیدن آب از خواب 
بیدار می ش��ود و در تاریکی طوری راه می رود که انگار 

هنوز دو پایش را دارد.
 26مهر  س��ال گذش��ته بود که انفجار در روس��تای 
نشکاش مریوان، 7 کودک را مصدوم کرد. کودکانی که 
آن روز زیر درخت گردو در حال بازی بودند و انفجار مین 
به جا مانده از اطراف پایگاه نظامی روستایشان، بازیشان 
را ناتمام گذاش��ت. برای همی��ن هم بود ک��ه در مرداد 
گذشته »شهروند« با سفری به روستای نشکاش از وضع 
این کودکان گزارش��ی تهیه و منتشر کرد؛ کودکانی که 
وضعیتشان تا آن موقع رسانه ای نشده بود و در سکوت با 

زخم هایشان کنار آمده بودند. 
حالا اما چندماهی می ش��ود که حسین احمدی نیاز 
و عثمان مزین وکالت این کودکان را به عهده گرفته اند 
و برای رس��یدگی به وض��ع آنها هم حالا ب��ا 6نفر از این 
کودکان به تهران آمده اند. آنها به همراه پدرانش��ان روز 
سه شنبه به تحریریه »ش��هروند« آمدند و درباره آخرین 

وضع 7 کودک مریوانی قربانی مین گفت وگو کردند. 
حسین احمدی نیاز، یکی از وکای این کودکان در این 
دیدار گفت: »پزشکان بیمارستان نورافشار هال احمر 
برای درمان کودکان مجروح مین اعام آمادگی کرده اند. 
وقتی به این بیمارس��تان رفتیم، مسئولان بیمارستان 
بسیار خوب با ما برخورد کردند و روند درمانی این بچه ها 
به زودی ش��روع می شود. نش��کاش یکی از روستاهای 
بس��یار محروم کردستان اس��ت. ما اس��م این بچه ها را 
گذاش��ته ایم کودکان مین. نکته ای که در این باره وجود 
دارد این اس��ت که ک��ودکان بیش��ترین قربانیان مین 
هس��تند و دیگر نباید اجازه داد که ش��هروندان ایرانی 
بیش��تر از این قربانی ش��وند؛ مینی که در گذشته برای 
امنیت استفاده شده حالا خودش ضدامنیت شده است. 
« این وکیل دادگس��تری گفت: »یکی از مش��کات این 
بچه ها وجود مدارس غیراس��تاندارد است. در کنار همه 
مشکات اکنون این نگرانی وجود دارد که این بچه ها از 

ناحیه مدارس غیراستاندارد هم آسیب ببینند. کاسی که 
کودکان نشکاش در آن درس می خوانند با یک بخاری 
نفتی بسیار قدیمی و غیراستاندارد گرم می شود. برای 
همین تقاضا داریم، نگذارید حادثه ش��ین آباد برای این 

کودکان تکرار شود.«
به گفته او در مریوان از  سال 62 تا 89 حدود 490نفر 
در اث��ر رفتن روی مین کش��ته و 1530نفر هم مجروح 
ش��ده اند و تعداد مین های کاشته ش��ده در این مناطق 
مشخص نیس��ت. او در ادامه گفت: »ما می خواهیم که 
بافاصله کمیس��یون ماده 2 برای این بچه ها تش��کیل 
ش��ود و فرآیند درمانی آنه��ا جدی تر دنبال ش��ود.« در 
ادامه عبدالرس��ول وصال، مدیرمس��ئول »شهروند« در 
این دیدار گفت: »امی��دوارم روزی بیاید که ما دیگر گرد 
غم را بر چهره کردستان و مناطق محروم نبینیم. توجه 
به مس��ائل اجتماعی یکی از راهبردهایی اس��ت که در 
جامعه ما بسیار ضروری است. در جامعه ما هرچه تازیانه 
می خوریم از سیاسی کردن موضوعات است و کمتر به 
نتیجه می رس��یم.« او ادامه داد:  »حوزه اجتماعی، حوزه 
حساس��ی اس��ت و خیلی باید مواظب باشیم که کسی 
از فعالیت ه��ای اجتماعی بهره برداری سیاس��ی نکند. 
مش��کاتی که در مناطق جنگی وجود دارد، ادامه دارد. 
من زمانی به پاکس��تان رفته بودم، وقتی از تورمش��ان 

می پرس��یدم، می گفتند عاملش جنگ کشمیر است 
و.... همه را به جنگ ربط می دادند. در کش��ورهای دیگر 
ه��م این موضوع وج��ود دارد. جنگ م��ا که یک جنگ 
8س��اله بوده و بار ها زمین هایی که الان م��ردم در آنها 
زندگی می کنند، داده شده و پس گرفته شده و مناطق 
ناامنی ان��د. باید تاش کرد که جم��ع آوری مین به یک 
موضوع جدی تبدیل ش��ود.« عثمان مزین، یکی دیگر 
از وکای کودکان قربانی مین ه��م در این دیدار گفت:  
»قانونی که درباره مین وجود دارد مصوب  سال 62 است 
و اشکالات زیادی بر آن وارد اس��ت. بعضی از جوانان در 
منطقه کردس��تان انجمن هایی را ب��رای آموزش مردم 
درباره مین تشکیل داده اند اما به علت حمایت نشدن از 
ارگان های مسئول به ویژه در 4سال اخیر، فعالیت های 
آنها تقریبا تعطیل ش��ده است. س��ال گذشته ما چند 
انفجار مین در کردستان داشتیم که قربانیانی گرفت. در 
5 سال اخیر کمیسیون های تعیین  درصد در هیچ یک از 
فرمانداری های شهرهای کردستان تشکیل نشده  و عما 
فعالیت پاکسازی مناطق تعطیل شده است. همه اینها 
باعث ش��د که ما بخواهیم درد قربانیان مین را به گوش 
جامع��ه برس��انیم.« او ادام��ه داد: »دولت مکلف اس��ت 
امنیت و رفاه را برای ش��هروندان تأمین کند.  در حال 
حاضر 64پرونده راکد وجود دارد که کمیسیون برای آنها 

تشکیل نشده و آنها را به بایگانی فرستاده اند.« 
 برهان کریمی، پدر گش��ین که  مچ پای راس��تش 
را  حالا ن��دارد  در گفت وگو با »ش��هروند« درباره وضع 
او می گوی��د:  »این بچه ها همه ش��ان ناقص ش��ده اند. 
اگر گش��ین به داخل پایگاه رفته بود و پایش را از دست 
می داد، من دلم نمی س��وخت و می گفتم بی احتیاطی 
کرده ولی او در حال ب��ازی نزدیک خانه مان بود که این 
اتفاق برایش افتاد. او دیشب برای من می گفت که من 
آن روز را در خ��واب می بینم ک��ه آن روز که زیر درخت 
گردو، مین منفجر ش��د، به اندازه ای به سمت بالا پرت 
شدم که سرم به ش��اخه درخت گردو خورد. شاخه آن 
درخت خیلی بلند است، حداقل دومتر می شود. گشین 
در خواب پایش را به زمین می کوبد و بس��یار بدخواب 
است. او در ضمیر ناخودآگاهش از طبیعت و هرچه باعث 
این حادثه شده، انتقام می گیرد. پروتز پایش عوض شده 
اما خوب نیست. پایش درد می کند، زیر پایش عفونت 
کرده و س��اق پایش باریک تر شده اس��ت. گشین الان 
پنجم ابتدایی است ولی درس��ش اصا خوب نیست.« 
به گفته او حالا 2هفته می شود که بنیاد شهید دفترچه 
درمانی به بچه ها داده. بنیاد ش��هید حالا برای کودکان 
نشکاش  درصد مجروحیت تعیین کرده؛ برای گشین 
30 و برای آلا 40درصد. ب��رای 4نفر دیگر هم 5 درصد 
مجروحیت تعیین کرده اند. با این که این کودکان بیمه 
شده اند اما هنوز روند درمانیشان شروع نشده و به همین 
دلیل پزش��کان بیمارستان نورافش��ار برای درمان آنها 
اعام آمادگی کرده اند. سینا دژاهنگ 6ساله است و در 
شکم و پایش ترکش دارد و گوش چپش کم شنواست. 
آلا روبینا 5 سال دارد و بعد از انفجار مین، چشم راستش 
تقریبا نابینا شده و قرار است در بیمارستان فوق تخصصی 
هال احمر در تهرانپارس جراحی شود. زانا پاو، کاس 
هفتم است، در س��ر و بدنش ترکش های زیادی از مین 
جامانده و گوش راستش کر شده است. بنیاد شهید حالا 
برای او 5 درصد جانبازی تعیین شده کره است. خبات 
کریمی کاس پنجم است و چشم چپش در اثر انفجار 
مین کم بینا شده و فقط تا 2متری اش را می تواند ببیند 
و حالا قرار اس��ت برای درآوردن ترکش ها از بدنش در 
بیمارستان نورافشار بستری شود. بهنوش ضیایی مقدم 
هم یکی دیگر از کودکان قربانی مین روستای نشکاش 
اس��ت که ترکش ه��ای زیادی در دس��ت و ص��ورت و 

شکمش جا مانده و نیاز به جراحی دارد.

خبر

ش�یده لالمی| پوس��ترهای ضد آمریکایی به تهران 
بازگشتند. از نیمه شب چهارش��نبه همزمان با دهه اول 
محرم و چند روز مانده به س��یزدهم آبان، تهران پر شده 
از پوسترهایی که این بار با نمادها و المان هایی از حماسه 
عاشورا طراحی شده اند.:طرح اول یک سرباز آمریکایی را 
در میان لشکریان یزید نشان می دهد. در طرح دوم کاخ 
س��فید را در میان خیمه های قرمزرنگِ شمر گذاشته اند 
و در طرح س��وم پای یک س��رباز آمریکایی در کنار پای 
سربازانی اس��ت که لباس هایشان نشان می دهد که جزو 
لشکریان شمر و یزیدند. سرخط این تبلیغاتِ بدون امضا 
به یک نفر می رسد؛ »محس��ن پیرهادی«، فرمانده بسیج 
شهرداری تهران که  س��ال گذشته هم مسئولیت نصب 
تبلیغات مش��ابه در پایتخت را برعهده گرفت. او حالا هم 
می گوید: »این تبلیغات بی نام و نشان نیستند و نام همه 

مردم ایران پای این پوسترهاست.« 
آقای پیرهادی، مجموعه تبلیغاتی با نام ش�مر 
زمانه ات را بش�ناس در تهران نصب شده، شما 
نسل سوم این تبلیغات را به خیابان های تهران 

برگردانده اید؟
اینکه می گویید بازگشته مگر قرار بوده که بازنگردد؟ 
این تبلیغ��ات و اص��ولا فعالیت های فرهنگ��ی ما برای 
ظلم ستیزی که بخشی از آن در این پوسترها نمود دارد، 
مقطعی نیست که بگوییم یک بار این تبلیغات را می زنیم و 
بعد تمام می شود، ظلم ستیزی و انتقاد از سیاست ها و نیت 
خصمانه آمریکا فعالیت جاری و وظیفه ماست و آنچه در 
این تبلیغات ارایه شده هم جزیی از هویت دینی و الهی ما 
به شمار می رود. ظلم ستیزی در فرهنگ و اندیشه ما ریشه 
دارد حالا گاهی برای انتقال و اعام این اندیشه از ابزار هنر 
استفاده می کنیم.اگر ابزارهای دیگری هم داشته باشیم 
برای نشان دادن خش��م مان نسبت به رفتار آمریکایی ها 

حتما از آنها هم استفاده می کنیم. 
مثلا چه ابزارهای دیگری؟

مثا اگر بتوانیم فیلم های بیشتری بسازیم، می سازیم. 
اگر بتوانیم در فضای مجازی و سایبری حضور بیشتری 
داشته باشیم و خبرگزاری های دیگری بزنیم که جنایات 
آمریکا در برابر مردم ایران و منطقه را پوشش بدهد حتما 
چنین خواهیم کرد. همین الان هم تیزر می سازیم، کتاب 
تولید می کنیم و این تبلیغات شهری هم بخشی از همین 

فعالیت های فرهنگی است.
تبلیغات�ی که از دی�روز در معاب�ر تهران نصب 
ش�ده با مضمون عاشوراس�ت، آیا به این دلیل 
که تبلیغات صداقت آمریکایی درباره مذاکرات 
مورد انتقاد قرار گرفته، ش�ما س�مت و س�وی 

تبلیغاتتان را تغییر داده اید؟
من تغییری در این تبلیغات و رویکردی که داش��تیم 
نمی بینم. ما در ماه محرم هستیم و فلسفه قیام حضرت 
اباعبدلله ظلم س��تیزی و احیای فرهنگ امر به معروف و 
نهی از منکر اس��ت، احیا و جاری شدن احکام الهی است 
همه اینها ریش��ه و مبنای هویت ظلم ستیزی ماست که 
از حدود  هزار و چهارصد س��ال پیش تاکن��ون به هویت 
ما تبدیل شده است. عاوه بر این امس��ال روز 13 آبان با 
عاش��ورا تاقی پیدا کرده و ما این را فرصتی دیدیم برای 
این که بگوییم هنوز هم ما به خاطر داریم که آمریکایی ها 
چه رویکردی نسبت به ایران دارند و تاقی بین 13 آبان 
و عاشورا را فرصتی دیدیم که این دو را با هم از نظر جنبه 

ظلم ستیزی نشان دهیم.
تبلیغ�ات ک�ه  اس�ت  دوره   ای�ن س�ومین 

 ضد آمریکایی در تهران نصب می شود...

این تبلیغات ادامه دارد. 
البته من درباره ادامه دار بودن آنها سوال نکردم 

...
ببینید ت��ا زمانی که رفتار آمریکایی ه��ا در دنیا به این 
شکل اس��ت و به صورت توهین آمیز رفتار می کنند و به 
حقوق ملت ما احترام نمی گذارن��د فعالیت های ما برای 
مقابله با آنها ادامه دارد. س��ران کشور آمریکا همین الان 
به حقوق ملت ما احترام نمی گذارند و ایرانیان را به عنوان 
ش��هروندان درجه 2 و3 در دنیا می شناس��ند. در چنین 
ش��رایطی حداقل کاری که ما می توانیم انجام دهیم این 
اس��ت که از طریق همین فعالیت ها اعام کنیم با آمریکا 

مخالف  هستیم. 
نکته ای که هست و پارسال مطرح شد این بود 
که این تبلیغات بدون هماهنگی در تهران نصب 

شده اند.
نه اینطور نب��وده. ما کارهایم��ان را ب��ا مبانی انقاب 
تطبق می دهیم. ه��ر کاری با مبنای انق��اب بخواند را 
دنبال می کنیم و جایی که لازم باشد به تکلیفمان عمل 

می کنیم.
سال گذش�ته انتقادات زیادی متوجه این نوع 

تبلیغات شد، امسال انتقادی دریافت نکردید؟
انتقادی نداش��تیم اما حمایت داش��تیم. هر کس��ی 
ب��ه فراخور نگاهش با ای��ن تبلیغات ارتب��اط گرفته و در 
شبکه های اجتماعی آن را گذاش��ته اند. درباره آن حرف 
می زنند و ادبیات مشترکی درباره آن شکل گرفته است. 
در 70 میلیون نفر جمعیت ایران راجع به هر سبک کاری 
عده ای موافقند و عده ه��م مخالفند اما مخالفان این نوع 

تبلیغات خیلی  اندکند.
شما از کجا می دانید که منتقدان این تبلیغات 

اندکند و تعدادشان چقدر است؟
روشن است که اندکند. به راهپیمایی ها و حماسه هایی 
که مردم س��اختند نگاه کنید، می بینید ک��ه در جامعه 

نسبت به این جنایات همگرایی جدی وجود دارد.
آقای پیرهادی، شما پارسال صدای انتقادات را 

شنیدید؟
عده ای ممکن اس��ت با نحوه ارایه این تبلیغات موافق 
نباش��ند اما از نظر من این مجموعه کارها اتفاقا تبلیغات 
هنری جذابی است و کار کاما حرفه ای ارایه شده است. 
مردم هم از این طرح ها لذت می برند چون با اندیشه آنها 
گره خورده اس��ت. اینها کاری نیس��ت که فقط ما انجام 
بدهیم. آمریکایی ها در  هالیوود عیله ایران فیلم می سازند. 
در شهرهایشان علیه مملکت ما و حتی مسئولان مملکت 
ما تبلیغات ش��هری می زنند. تازه تبلیغات ما نس��بت به 
کاری که آنها می کنند، خیلی فاصله دارد. اندیشه سیاسی 
و دینی ما مگر چقدر فیلم می س��ازد. ما در مقام دفاع هم 

حتی نتوانستیم از خودمان خوب دفاع کنیم. 
اگر اینطور بود  سال گذشته چرا تبلیغات مشابه 

را از سطح شهر جمع آوری کردند؟
در تهران تصمیم حاکمیتی درباره جمع آوری گرفته 

نش��د.. اینطور هم نبود ک��ه تبلیغات جمع آوری ش��ود 
به هرحال این تبلیغات در بازه زمانی مش��خصی در شهر 

نصب و بعد از آن هم جمع آوری می شوند.
در شرایطی که دولت درحال مذاکرات حساس 
بین الملل�ی اس�ت چنین تبلیغات�ی به نوعی 

مداخله در امور کلان سیاست خارجی نیست؟
این تبلیغات هم خاف آنچه شما می گویید سیاسی 
نیست و حتی اگر هم باشد سیاست ما برآمده از هویت 
دینی است و ان شاءلله خدا این توفیق را به ما بدهد که با 
این روحیه زندگی کنیم و این انگیزه در ما پایدار بماند. 
در مورد منافع ملی غربی ها و آمریکایی ها نمی دانند که 

اندیشه مردم ایران چیس��ت. اتفاقا این تبلیغات کمک 
می کند که آنها بدانند مردم ایران چه فکر می کنند و این 
نه تنها به ضرر دولت نیست که به نفع دولت است. اتفاقا 
خواسته ما از دولت و از وزارت فرهنگ و ارشاد اسامی 
این اس��ت که بیایند به ما کمک کنند. ما خیلی جاها 
کارها را با دس��ت خالی دنبال می کنیم و از دولت توقع 
داریم که از ابزارها و توانش در این زمینه اس��تفاده کند. 
خاصه وزارت فرهنگ و ارشاد اسامی که بالاخره ببینیم 
س��هم خودش را در زمینه اهداف و اصول انقابی کجا 

نشان می دهد.
پوس�ترهای صداق�ت  س�ال های گذش�ته 
آمریکایی را موسسه اوج طراحی کرد، امسال 
هم همین موسس�ه مس�ئولیت طراحی این 

تبلیغات را برعهده داشته است؟
شما دنبال این نباشید که این کارِ کجاست. ساختارها 
برای ما ماک نیس��ت، اندیش��ه افراد مهم است و همه 
افرادی که در این تش��کیات فعالیت می کنند اندیشه 
واحدی دارند. ما همه ید واحدی هس��تیم که اندیش��ه 
واحدی داریم. هر کسی این اندیشه را قبول داشته باشد 

با ما اتصال دارد.

گزارش

معاون تحقیقات و فناوری وزیر بهداشت اعلام کرد 

 سهم 87 نفری ایران 
از دانشمندان برتر جهان

ش�هروند| »از هر 60 هزار دانشمند برتر جهان، 
87 دانشمند در تمام رش��ته ها از ایران هستند که 
17نفر آنها در حوزه علوم پزشکی بوده و 8نفر از این 
17نفر در بخش داروسازی فعالیت دارند.« این تنها 
خبر خوب معاون تحقیقات و فناوری وزیر بهداشت، 
درمان و آموزش پزش��کی نیس��ت. رض��ا ملک زاده 
می گوید: »ایران در تولید علم، رتبه هفدهم را در دنیا 
و اول را در منطقه خاورمیانه دارد، یعنی از ترکیه هم 
جلوتر است.« به گزارش ایسنا این مسئول در وزارت 
بهداشت که در همایش سراسری معاونان تحقیقات 
و فناوری دانشگاه های علوم پزشکی کشور سخنرانی 
می کرد، در گزارش��ی از وضع علمی ایران، ادامه داد: 
»در  سال 2007، براساس رتبه بندی ESI، از مجموع 
4 هزار و 389 دانش��گاه علوم پزش��کی برتر جهان، 
10دانشگاه ایران در این فهرست قرار داشتند که این 
رقم در  سال 2014 به 22دانشگاه رسیده است.« او با 
اعام افزایش سهم دانشگاه های علوم پزشکی ایران 
در فهرست دانش��گاه های برتر علوم پزشکی جهان 
براساس رتبه بندی ESI، از راه اندازی 10آزمایشگاه 
تحقیقاتی در دانشگاه های علوم پزشکی کشور خبر 
داد. او افزود: »طی 10 سال گذشته پژوهش های علوم 
پزشکی کشور پیشرفت قابل توجهی داشته و برای 
اولین بار در کشور زیرس��اخت های مهم تحقیقاتی 
در مقیاس خوبی ب��ه وجود آمده اس��ت. نمونه این 
زیرساخت ها، تأسیس 62 دانشگاه و دانشکده علوم 
پزشکی با مجموع 13 هزار و 303 عضو هیأت علمی، 
تشکیل 567 مرکز تحقیقاتی، 29 پژوهشکده و 42 
مرکز رشد فناوری که مورد تصویب شورای گسترش 
علوم پزش��کی قرار گرفته اند، هس��تند.«ملک زاده 
در ادامه اختص��اص ندادن بودج��ه کافی در بخش 
پژوهش را از مش��کات عمده این بخش دانس��ت. 
»طبق برنامه پنجم توسعه قرار بود امسال نیم درصد 
به سهم پژوهش از تولید ناخالص داخلی اضافه شود 
و تا پایان این برنامه سهم پژوهش به 3 درصد برسد. 
در حالی  که هم اکنون تنها 0.4 درصد بودجه ناخالص 
داخلی سهم پژوهش است به طوری که مقام معظم 
رهبری تأکید کردند در برنامه شش��م توس��عه باید 
سهم پژوهش از این بودجه به 4 درصد برسد.« اوادامه 
داد: »راه اندازی آزمایش��گاه تحقیقات جامع در 10 
دانشگاه علوم پزشکی، راه اندازی موسسه ملی توسعه 
تحقیقات علوم پزش��کی و اختصاص بودجه سالانه 
500 میلیارد تومانی ب��ه این مرکز، اجرای ثبت ملی 
بیماری ها و برنامه ثبت سرطان از جمله برنامه های 
این معاونت است.« ملک زاده همچنین با بیان این که 
ایران توانسته با انتشار بیش از 39 هزار مقاله علمی از 
نظر تعداد مقالات علمی چاپ شده در ردیف هفدهم 
تولید علم جهان قرار گیرد، گفت: از این تعداد مقالات 
علمی 38 درصد مربوط به رش��ته پزشکی و بیش از 
25 درصد از مقالات پراس��تناد کش��ور نیز در رشته 
پزشکی بوده است.به گفته او، با وجود این پیشرفت 
چش��مگیر در تعداد مقالات هنوز عقب ماندگی در 
زمینه تولید علم موثر که بتواند موجب ارتقای فناوری 
سامت یا تولید محصولات جدید دارویی شود کاما 
محسوس است.ملک زاده کمبود اعتبارات پژوهشی 
را از مشکات اصلی عنوان کرد و گفت:  »کره جنوبی 
بالاترین بودجه پژوهشی را به بخش تحقیقات خود 
اختصاص داده است. ما طی جلساتی که با نمایندگان 
مجلس و مسئولان کشور داشتیم تاش کردیم سهم 
بیشتری از بودجه کشور را به امر پژوهش اختصاص 
دهند.« او گفت : »ما در سطح دنیا دارای رتبه هفدهم 
تولید علم هستیم و در منطقه خاورمیانه در جایگاه 

رتبه اول قرار داریم و از ترکیه جلوتریم.«

 بازگشت بنرهای خاص
 به خیابان های پایتخت

   فرمانده بسیج شهرداری: تبلیغات ضدآمریکایی در تهران ادامه دارد
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